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Afdelingsmøde 
 

Referat nr.  
732 

Til stede var: 
Fra hovedbestyrelsen:  Finn Marqvardsen (FMA) 
   
Fra administrationen:   Torben Thygesen (TTH) og Søren 
Steen Kindberg (SSK) 
 
Fra afdelingen: 11 beboere   

Dag og år: 
 
Mandag, den 4. marts 2024, kl. 19.00 
på Holger Drachmanns Gade 1  
Afdelingsmøde for afd. 16 (Skovparken 1-27 
og 2-52, Sønderborg) 
 
 

Mette Laulund Sørensen bød velkommen og foreslog FMA 
som dirigent. 
 

  
  

Pkt. 1 Valg af dirigent. 
 Dirigenten konstaterede, at mødet var lovligt varslet 

og gennemgik dagsordenen. 
 

FMA valgt som dirigent. 
 
 
 

Pkt. 2 Fremlæggelse af beretning for perioden siden 
sidste møde.   

Beretning godkendt. 

Beretning vedlagt 

Pkt. 3 Godkendelse af afdelingens driftsbudget for det 
kommende år. 

 TTH gennemgik forslaget til næste års driftsbudget 
og anvendelsesbudgettet for de kommende år samt 
orienterede om det afsluttede regnskab. 

 
Budgettet udviser underskud på bundlinjen, hvilket medfø-
rer en huslejeforøgelse 
 
Budgettet kan primært forklares ved forøgede udgifter til of-
fentlige og andre faste udgifter samt forøgede henlæggel-
ser til fremtidig vedligeholdelse.  
 
Budgetforslaget vil medføre en gennemsnitlig årlig husleje-
forøgelse på 58,62 kr. pr. m2 (eller ca. 470 kr. pr. måned 
for et gennemsnitslejemål). Huslejeforhøjelsen er gæl-
dende fra 1.juli 2024. 
 
Indgående forslag til behandling under punkt 3 – God-
kendelse af afdelingens driftsbudget: 
Fra afdelingsbestyrelsen er der indgået følgende for-
slag: 

1. Forslag til opsigelse af aftalen om vask og rens af 
tagrende og nedløb, jf. vedlagte bilag 

2. Forslag til vask og rens af tagrender og afløb æn-
dres til hvert 3. år, jf. vedlagte biag 

Fra beboer er den indgået følgende forslag: 
3. Forslag til vaskemaskine på 1600 omdr., jf. vedlagte 

bilag 
4. Spørgsmål omkring fugt på spær og spærplanker, jf. 

vedlagte bilag 

 
 
 

  
  
Budget enstemmigt godkendt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

1. Forslag udgår. 
2. Forslag godkendt – det ændres ikke 

i det nuværende budget for 2024/25 
men ændres når budget for 2025/26 
udarbejdes. 

3. Forslag udgår – beboerne kan altid 
selv vælge at betale merprisen for en 
ønsket vaskemaskine ift. det B42/af-
delingen tilbyder. 

4. Forslag udgår – der kigges på det 
ifm. markvandringen efterår 2024 og 
vil indgå i budgettet 2025/26 

 
 

Pkt. 4 Behandling af eventuelt indkomne forslag. 
Indgåede forslag til behandling under punkt 4  
Fra administrationen er der indgået følgende forslag: 

1. Forslag omkring lademulighed i afdelingen, jf. ved-
lagte bilag fra administration  

  
 
 
1. Forslag godkendt 
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Pkt. 5 Valg af formand for afdelingsbestyrelsen. 
PÅ valg: Mette Laulund Sørensen 
 
 
 
 
 

 

Valgt til formand: 
Mette Laulund Sørensen 

Pkt. 6 Valg af andre medlemmer af afdelingsbestyrel-
sen og suppleanter. 
 På valg: Pia Meng Kerdil 
  
 
 
 
 Suppleanter: 
 På valg: Inger Madsen og René J. Keller-Jacob 
  
 

 
Valgt til afdelingsbestyrelsen:  
Valgt:  Pia Meng Kerdil 
 
 
Valgt til suppleanter:  
1. suppleant: Inger Madsen  
2. suppleant:  Renè J. Keller-Jacob 

 
  

 

Pkt. 7 Valg af 1 repræsentant til Antenneforeningen B42  
 Mette Laulund Sørensen 
 

Valgt som repræsentant til Antennefor-
eningen B42:  Mette Laulund Sørensen 
 

 

Pkt. 8 Eventuelt 
Under eventuelt drøftes følgende fra beboere: 
 
Telefonstik i lejligheden, jf. vedlagt bilag. 
 
 
Tomgangslejligheder, jf. vedlagte bilag 
 
 
Tagrender på carport, jf. vedlagte bilag 
 
 
Vedr. nyt opdateringssystem UHABI  
 
 
 
 
Renovering af boligen 
 
 
Rørskader 
 
 
Fugt- og rådskader i depotrum m.m.    
 
 
Robotklippere    
 
Festudvalg               
 
         
 
Mødet slut kl. 20:30 

 
 
 
Der garanteres et telefonstik og et antenne-
stik i hver boligenhed. 
 
Tomgangslejligheder dækkes af dispositi-
onsfonden 
 
Tagrender og carporttage bliver renset in-
den for kort tid (marts måned 2024) 
 
TTH informerede kort om det nye opdate-
ringssystem UHABI, hvor beboerne kan se 
og opdatere de oplysninger der er registre-
ret på dem som lejere. 
 
Ønske om at inddrage tilflytter noget mere i 
renovering af boligen inden indflytning. 
 
Kort drøftelse omkring rørskader. 
 
 
Drøftelse omkring emnet og omkring boli-
gernes stand ved ind- og udflytning. 
 
De står en del stille – det kigges der på. 
 
Der prøves på at få nedsat et festudvalg i 
afdelingen. 
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